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Møtereferat. 
  

Styremøte 03-2019. 

  

Møte avholdt på Mesta`s hovedkontor Lysaker, onsdag 28.08. 2019 kl. 

09.30. 
Tilstede: Berner Midthjell, Haldor Tryggestad, Tore Foss, Olav Lien og Roy K 

Lorentsen  

 

Referat sendes: Møtedeltakerne, medlemmer i Mesta PF, adm.dir. Arne Roald Larssen, Per 

Arne Berge.  

 

NB!  Møtereferatet vil bli utsendt pr. e-post til medlemmer med kjent e-postadresse. 

Dere som får referatet pr. brevpost har vi ikke kjent e-postadresse på. 

Ber om dere som har tilgang til e-post, sender adressen til: rokatl@online.no  

eller pr. sms 48 22 80 45 

Dette for å spare porto. 

 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Sak 1: Referat fra møte 02/ 2019.   

 

Vedtak: Referatet godkjent.     

               MPF`s informasjonsbrosjyre ikke sendt da vi venter på bilde og signatur fra den 

               nye adm.direktøren.  

           

Sak 2: Tiltaksliste. 

            Tiltaksliste revidert. Søknad om tilskudd fra Mesta er sendt adm. 

             

 

                       

Sak 3: Økonomi/medlemmer.  

 Økonomien er tilfredsstillende. 

            OBS! Hvis du som medlem i Mesta pensjonistforening ønsker å være tilsluttet lokal  

            pensj.forening, skal du betale kun lokal kontingent. 

            Vær bevisst på å bruke foreks. Eldrerådet i kommunen for støtte til aktiviteter eller  

            saker som ønskes fremmet. 
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Sak 4: Div. fra pensjonistforbundet 

            Det etterlyses svar på brev som er sendt ang. enkelte annonser i bladet «Pensjonisten». 

 

  

Sak 5. Medlemsturen. 

            Turen går som planlagt med 13 påmeldte deltakere. 

 

 

Sak 6. Ledelsen har ordet. 

            Ingen fra ledelsen hadde mulighet til å være tilstede på møtet, så i stedet kom 

            Innkjøpsskjef Ole Henrik Waldenstrøm og orienterte om innkjøpsavtalen som ansatte  

            og pensjonister kan benytte seg av. 

            Han nevnte spesielt dekkavtalen med Vianor som meget god. 

 

Sak 7. Eventuelt. 

            Ingen saker. 

 

            Neste møte er lagt til Bodø 3. desember. 

 

 

             Ref. 

             Roy K Lorentsen 

 

 

 

          

 

 

 

 

 


